

الإفصاح عن اتفاقية شراء الطاقة الجديدة

يسر مجلس إدارة شركة العنقاء للطاقة (ش.م.ع.ع.) ويشار إليها فيما بعد بـ "الشركة" إفادة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وجمعية المستثمرين، و إحقاقاً للإفصاح الصادر بتاريخ 17 مارس 2026 بشأن تلقي الشركة خطاب إسناد من شركة نماء لشراء الطاقة والمياه بشأن اتفاقية جديدة لشراء الطاقة، بحيث تبدأ الاتفاقية الجديدة اعتباراً من تاريخ 1 أبريل 2029 مباشرة بعد انتهاء الاتفاقية الحالية ولمدة 15 سنة حتى تاريخ 31 مارس 2044 ، بأنه قد قبلت الشركة خطاب الإسناد بتاريخ 18 مارس 2026 حيث تعمل حالياً مع شركة نماء لشراء الطاقة والمياه على الانتهاء من إجراءات توقيع الاتفاقية، بالإضافة إلى الاتفاقيات الأخرى المتعلقة بالمشروع.

وتضمن هذه الاتفاقية شراء إجمالي قدرة المحطة الإنتاجية من الطاقة كما يتضمن هذا الإسناد استمرار شراء الطاقة وفقاً لشروط تجارية متفق عليها، ويعزز الشراكة الاستراتيجية بين الشركة وشركة نماء لشراء الطاقة والمياه. كما أنه يضمن الاستقرار المالي طويل الأمد، ويدعم الاستدامة التشغيلية المستقبلية للشركة.

وتغتتم الشركة هذه الفرصة لتقديم الشكر والتقدير لهيئة تنظيم الخدمات العامة ، وشركة نماء لشراء الطاقة والمياه والمساهمين الكرام، ومجلس إدارة الشركة على دعمهم وتعاونهم المستمر.



Handwritten signature of Ahmed Zahr Hamd Al-Abri

أحمد زاهر حمد العبري

رئيس الشؤون المالية / مسؤول الإفصاح

Disclosure – New Power Purchase Agreement

The Board of Directors of Phoenix Power Company SAOG, hereinafter referred to as the “Company”, is pleased to inform the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange, and the Investor Community, and further to the disclosure issued on 17 March 2026 regarding the Company’s receipt of a Letter of Award from Nama Power and Water Procurement Company concerning a new Power Purchase Agreement (PPA), that the Company has accepted the Letter of Award on 18 March 2026 and is currently working with Nama Power and Water Procurement Company to finalize the procedures for signing the agreement, in addition to the other project-related agreements.

The new agreement will commence on 1 April 2029, immediately following the expiry of the current agreement, and will remain valid for a period of 15 years until 31 March 2044. The agreement includes the purchase of the total electricity generation capacity of the plant, and the award also provides for the continued purchase of electricity in accordance with agreed commercial terms. It further strengthens the strategic partnership between the Company and Nama Power and Water Procurement Company. Moreover, it ensures long-term financial stability and supports the Company’s future operational sustainability.

The Company takes this opportunity to extend its sincere appreciation to the Authority for Public Services Regulation, Nama Power and Water Procurement Company, the valued shareholders, and the Company’s Board of Directors for their continued support and cooperation.



Ahmed Al Abri
Chief Financial Officer / Disclosure Officer